
Staatssecretaris: 'Pakketbezorging moet zoveel mogelijk
elektrisch'
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Stientje van Veldhoven, staatssecretaris Infrastructuur en Waterstaat, vindt dat het bezorgen van pakketten
zoveel mogelijk elektrisch moet gebeuren in de toekomst. Dat vertelt zij in een interview met Thuiswinkel.org. 

Van Veldhoven pleit bovendien voor een goede stadslogistiek en efficiënt vervoer. “Maak pakketjes niet
onnodig groot en van makkelijk recyclebaar én gerecycled materiaal.” 

In de toekomst verwacht de staatssecretaris dat bedrijven kijken hoe ze hun bedrijfsvoering circulair kunnen
maken. Bijvoorbeeld door recycling en het vervoeren van zo min mogelijk lucht. Door met de fiets of elektrisch
te bezorgen kan zoveel mogelijk CO2-winst gemaakt worden. Het inrichten van city-hubs aan de rand van de
stad kan daarbij een deel van de oplossing zijn. 
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